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Zápis ze schůze školské rady při ZŠ J.V.Sládka Zbiroh, příspěvkové organizace, 

 konané dne 05.11.2019 

 

 
Přítomni:  

za zřizovatele  - Mgr. MgA.Marie Holečková 

                          Jiří Čížek 

za pedagog.pracovníky - Mgr. Markéta Soukupová 

                                       Mgr.Ing. Andrea Tláskalová 

za zákon.zástupce nezl.žáků - Ivana Nováková (předsedkyně školské rady) 

 

Omluveni: Markéta Rieserová (zákon.zástupce nezl.žáků) 

 

Host: Mgr. Květuše Horáková – ředitelka školy 

         

Program:  
1. Zahájení 

2. Prezence 

3. Přivítání a představení nového člena školské rady Jiřího Čížka 

4. Projednání návrhu rozpočtu školy na další rok 

 

 

Bod 1 – Zahájení 

Jednání školské rady bylo zahájeno v kanceláři zástupkyně ředitelky.  

 

Bod 2 – Prezence 

viz příloha 

 

Bod 3 – Přivítání a představení nového člena školské rady Jiřího Čížka 

Novým zástupcem zřizovatele ve školské radě byl zvolen zastupitel pan Jiří Čížek.  

 

Bod 4 – Projednání návrhu rozpočtu školy na další rok 

Paní ředitelkou byl předložen členům školské rady běžný rozpočet na rok 2020, a dále investice a 

požadavky školy jako oprava 2 ks stěn ve velké tělocvičně, šatní skříňky pro 1. stupeň, oprava 

hlavního schodiště, rekonstrukce dlažby na chodbách, rekonstrukce WC na 2. stupni, rekonstrukce 

zastaralých elektrických rozvodů, realizace projektových dnů GLOBE GAMES ve Zbiroze, dotace na 

rekonstrukci školního sportovního areálu, nástavba nad pavilonem školní jídelny – odborné učebny. 

Školská rada bere na vědomí návrh rozpočtu školy na rok 2020. 

 

 

Ve Zbiroze dne 05.11.2019  

 

 

       Ivana Nováková 

       předsedkyně školské rady 


